
Pekarová v Rakousku: „Nesmíme podléhat
závěru, že sankce bolí víc nás než Rusko.“ To
prý trpí, jen to maskuje propagandou
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EU: Předsedkyně Poslanecké sněmovny Markéta Pekarová Adamová (TOP 09) se v
rakouském Grafeneggu zúčastnila tradičního jednání tzv. Slavkovského formátu (tj. Česka,
Rakouska a Slovenska). „Nesmíme podléhat závěru, že sankce bolí více nás než Rusko,“
poznamenala mimo jiné Pekarová Adamová s tím, že sankce zabírají.

Hlavními tématy jednání Česka, Rakouska a Slovenska byla válka na Ukrajině, protiruské sankce,
problematika inflace, energetické bezpečnosti i otázky přeshraniční meziparlamentní spolupráce.

„Evropská unie se za našeho předsednictví úspěšně dohodla na energetických úsporách.
Navázala tak na sérii sankčních balíčků. Nesmíme podléhat závěru, že sankce bolí více nás než
Rusko. Není to pravda. Sankce proti Rusku zabírají. Ruská diktatura pouze obratně manipuluje
informacemi,“ uvedla na jednání Pekarová Adamová.

Témata jednání zahrnovala kromě války na Ukrajině a protiruských sankcí i problematiku inflace a
energetické bezpečnosti. „Vysoké ceny energií nejsou výsledkem našich sankcí. Může za ně Putinovo
zneužívání naší závislosti na ruských surovinách, které začalo již dávno před jeho útokem na
Ukrajinu,“ dodala předsedkyně Sněmovny Pekarová Adamová.

V neposlední řadě zástupci sousedních zákonodárných sborů diskutovali také aktuální otázky
přeshraniční meziparlamentní spolupráce. „Ze současné krize musí společenství našich tří
demokratických zemí vyjít silnější a nezávislejší,“ uzavřela Pekarová Adamová.

Předsednictví slavkovské skupiny má v současné době Slovensko, které jej začátkem letošního roku
převzalo po ČR.
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